

順德聯誼總會 屯門梁李秀娛幼稚園
第 23 屆家長教師會親子旅行活動

本校家教會特意舉辦「親子旅行日---大棠有機生態園」有關詳情如下:

日期: 2023 年 11 月 25 日(星期六)

時間: 上午班 9:00 至 3:00pm、下午班 9:40-3:40pm

地點: 大棠有機生態園 --開心精彩一天遊

費用: 凡參加者每位\$140(包括入場費、旅遊巴車費、午餐餐盒、遊戲禮物費及保險費用), 大小同價,

2 歲以下之嬰幼兒不佔車座位及不享用午餐餐盒者免費。

* 是次活動由「家校合作事宜委員會」撥款津貼, 不足之數由學校補貼。

報名日期: 2023 年 10 月 16 日(星期一)開始

報名地點: 16/10(一)本校禮堂(請由北門進入), 17/10(二)至 20/10(五)校務處

截止報名日期: 2023 年 10 月 20 日(星期五)

活動內容: 以班際聯誼的形式一同郊遊、親子遊戲(分班分時段)、自由時間

名額: 每個家庭 5 人(名額不可轉讓)

S.T.F.A Tuen Mun Leung Lee Sau Yu Kindergarten
23rd Parent-Teacher Association (PTA) Parent-Child Picnic

Our school's PTA specially organizes the "Parent-Child Picnic — Tai Tong Organic EcoPark". The details are as follows:

Date: November 25, 2023 (Saturday)

Time: **Morning Class 9:00am-3:00pm; Afternoon Class 9:40am-3:40pm**

Venue: Tai Tong Organic EcoPark

Fee: Each participant is \$140 (including admission fee, transportation fee, lunch box, gifts and insurance), same price for adult and child. Infants under 2 years old who do not occupy seat and consume lunch box are free.

* This activity is subsidized by the "Committee on Home-School Co-operation", and the remaining amount is subsidized by the school.

Registration date: Starts from October 16, 2023 (Monday)

Registration location: October 16 (Monday) at the school hall (please enter through the north gate),
October 17 (Tuesday) to October 20 (Friday) at the school office

Deadline for registration: October 20, 2023 (Friday)

Activities: outings in the form of inter-class, parent-child games (divided into different classes and time), free time

Quota: 5 people per family (quota is non-transferable)